
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE

Termín: 7.6.2023
Místo: zasedací místnost ÚMČ Brno-Líšeň

Přítomní členové:
RNDr. Josef Novák, Markéta Hrdá, Iveta Kolářová, Bc. Alena Pokorná, Hana Sosíková,
Mgr. Bc. Tomáš Anderle, MBA, LL.M., Ing. Bronislav Horák, Mgr. Tomáš Jager, Mgr. Dalibor Leviček, MBA

Nepřítomní členové: -—

Hosté: p. místostarostka Mgr. Alena Stejskalová, Ing. Zdeněk Šilhán, Ph.D. - GaREP, spol. s r.o.

Program:
1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina
2. Strategický plán rozvoje MČ Brno-Líšeň - Zdeněk Šilhán, fa GaREP - seznámení
3. Zhodnocení návštěvy a prohlídky ZŠ Masarova
4. Informace z ÚMČ o stavu školství v Líšni -  p. místostarostka Stejskalová
5. Diskuze
6. Závěr

A d l) Zahájení a schválení programu, prezenční listina
Schůzi zahájil a řídil předseda komise Josef Novák.
Hlasování o schválení programu: přítomno: 9 pro: 9

Ad2) Strategický plán rozvoje MČ Brno-Líšeň - Zdeněk Šilhán, fa GaREP
Pan Šilhán představil prezentaci - Strategický plán rozvoje MČ Brno-Líšeň v oblasti školství.
Prezentoval analytickou část a představil výhled do budoucna -  návrhovou část.
Zodpověděl několik dotazů členů školské komise a zapsal si podněty.
Byl prezentován termín setkání s veřejností, a to 14.6. ve velkém sále radnice MČ Brno-Líšeň.

Ad3) Zhodnocení návštěvy a prohlídky ZŠ Masarova
Přítomní členové komise se na základě informací a prohlídky školy vyjadřovali o ZŠ Masarova velmi 
pochvalně, včetně koncepce jejího dalšího rozvoje.
Ocenili především různorodou nabídku pro žáky školního věku, kvalitní pedagogický proces, personální, 
finanční a materiální zajištění provozu školy.
Byli spokojeni se všemi informacemi, které jim podal ředitel školy Mgr. Ivo Zálešák.

Ad4) Informace z ÚMČ o stavu školství v Líšni
Paní místostarostka Mgr. Alena Stejskalová podala základní informace o MŠ, ZŠ a SŠ v Líšni, o naplněnosti 
a zaměření těchto škol a o problematice přijetí dětí do MŠ (všichni tříletí zájemci byli přijati, budou se 
snižovat výjimky v počtu dětí v odděleních).
Dále hovořila o nejbližších investičních opravách ve školách (MŠ Michalova, ZŠ Holzova-budova 
Pohankova).
Zodpověděla dotaz ohledně stojanů na kola a koloběžky u MŠ a ZŠ (jsou 4 zájemci v řešení).



Ad5) Diskuse
V rámci diskuse se členové komise dohodli na termínech jednání školské komise ve 2. pololetí tohoto 
roku: 13.9., 11.10., 8.11.6.12.

Ad6)Závěr
Jednání bylo ukončeno v 18.40 hodin.
Příští schůze je naplánována na 13.9.2023 -17.30 v zasedací místnosti ÚMČ Brno-Líšeň .

Zapsal: RNDr. Josef Novák

PREZENČNÍ LISTINA JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE RADY MČ Brno-Líšeň -  7.6.2023

Titul Jméno Příjmení Podpis

RNDr. Josef Novák

Markéta Hrdá

Iveta Kolářová

Alena Pokorná

Hana Sosíková

Mgr. Bc.
MBA LL.M. Tomáš Anderle

Ing. Bronislav Horák

Mgr. Tomáš Jager

Mgr.
MBA

Dalibor Leviček

HOSTÉ

Titul Jméno Příjmení Podpis

Mgr. Alena Stejskalová

Ing. Zdeněk Šilhán


